
Kandydat do Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej Orlik-Jantar w kadencji 2024-2027

Nie jestem zatrudniony w Spółdzielni Mieszkaniowej “Orlik-Jantar”.
Nie prowadzę działalności konkurencyjnej wobec Spółdzielni.

Nigdy nie byłem członkiem Rady Nadzorczej
 Spółdzielni Mieszkaniowej Orlik-Jantar

Kopaczko Adrian 

Mam 42 lata. Z wykształcenia jestem ekonomistą.

 Zawodowo analityk biznesowo-systemowy, od 20 lat zajmuje się
wytwarzaniem oprogramowania dla sektora bankowego.

 Działam na rzecz mieszkańców pełniąc funkcję przewodniczącego Rady
Nieruchomości.

 Mieszkam na Gocławiu od 20 lat. Prywatnie jestem mężem i ojcem dwójki
dzieci. 

Jestem pasjonatem fotografii.


